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Protokół nr 2/2015 
 

 

posiedzenia Komisji  Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 10 lutego 2015 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 13
30

, zakończyło się o godz. 14
30

. 
 

Członkowie Komisji i osoby zaproszone – obecni na posiedzeniu  

wg załączonych list obecności, które stanowią  załączniki nr 1 i 2 do protokołu. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji, pan Tomasz 

Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu 

uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są 

prawomocne. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sytuacja finansowa Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań”  

w Inowrocławiu za 2014 r. 

2. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

3. Sprawy bieżące. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Zaproponował, aby zamienić w porządku obrad pkt 2 z pkt 1. 

Zaproponowaną zmianę w porządku obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do 

jego realizacji (za - 4). 
 

Ad. 1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym punkcie poproszę w pierwszej kolejności p. Aleksandrę Dolińską-Hopcię 

o  przedstawienie materiału.  
 

1. Informacja na temat wycofania części udziałów w spółce Miejskie 

Przedsiębiorstwo Komunikacyjne sp. z o.o. w Inowrocławiu – stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  
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Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Informacja została przygotowana w celu uzyskania opinii Komisji Budżetu  

i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia. Potrzeba zaopiniowania tej informacji 

przez Komisję, wynika z podjętej na ostatniej sesji uchwały w sprawie 

określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów lub akcji przez 

Prezydenta Miasta Inowrocławia.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego materiału? 

 

Jan Koziorowski: 

Autobusy będzie kupowało Miasto czy spółka? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Miasto. 
 

Jan Koziorowski: 

Czy po okresie trwania umowy dzierżawy Miasto przekaże autobusy spółce? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Dopiero po upływie okresu gwarancji, a trwa on 5 lat będzie można myśleć  

o przekazaniu autobusów spółce. 

 

Jan Koziorowski: 

Kto będzie właścicielem taboru po upływie tych 5 lat, Miasto czy spółka?  

Z warunków finansowych wynika, że Miasto ma być właścicielem taboru. 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Przez 5 lat Miasto musi być właścicielem. Kwestia przekazania autobusów 

będzie ustalana po upływie 5 lat od zakończenia projektu.  
 

Jan Koziorowski: 

Umowa dzierżawy podpisana będzie na 5 lat? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak, to jest warunek wynikający z dofinansowania. Gdyby MPK wnioskowało 

o dofinansowanie dostałoby tylko 50%. 

 

Patryk Kaźmierczak: 

Kiedy będą zakupione autobusy? 
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Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Jesteśmy w trakcie oceny projektu. Po przeprowadzeniu wszystkich procedur 

podpiszemy umowę na zakup autobusów. 
 

Patryk Kaźmierczak: 

Z tego co wiem ma być 10 nowych przystanków autobusowych, gdzie one będą 

się mieściły? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

To będą kluczowe, przesiadkowe przystanki. Tym zajmuje się MPK.  

 

Patryk Kaźmierczak: 

Czy będzie możliwość wglądu do listy przystanków? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Tak. 
  
Jan Koziorowski: 

Kiedy będzie wiadomo, że środki zostały przyznane? 

 

Aleksandra Dolińska-Hopcia – Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju  

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

Zgodnie z zapisem termin przypada na czerwiec.  

Przy składaniu wniosku zwróciliśmy się z prośbą o przyspieszenie terminu. 

Z rozmów przeprowadzonych z dyrektorem odpowiedzialnym za procedury 

wyboru projektu wynika, że będzie to na przełomie lutego, marca.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne pytania? Nie widzę. 

Przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem „Informacji na temat wycofania części 

udziałów w spółce Miejskie Przedsiębiorstwo Komunikacyjne sp. z o.o.  

w Inowrocławiu” 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się - 0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała informację. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę o przedstawienie projektów uchwał przez p. Grzegorza Gąsiorka 

Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych i Promocji Zdrowia. 
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2. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji 

Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2014 r.- stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały? 

 

Patryk Kaźmierczak: 

Czy liczba świetlic socjoterapeutycznych w naszym mieście jest wystarczająca? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Jest 5 świetlic socjoterapeutycznych, cztery z nich prowadzi ośrodek, a jedną 

organizacja pozarządowa. Wydaje mi się, że ilość świetlic jest optymalna i na  

tą chwilę wystarczająca.  

 

Jarosław Kopeć: 

Jakie jest obłożenie świetlic? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Na każdą świetlicę przypada 25 dzieci, ale jeśli jest potrzeba przyjąć większą 

ilość, z tym nie ma problemu. Łącznie w 5 świetlicach jest 125 dzieci.   

 

Jan Koziorowski: 

W projekcie uchwały na 2015 r. § 4010 - wynagrodzenie osobowe, występuje  

w dwóch pozycjach, natomiast w projekcie uchwały za 2014 r. paragraf ten 

występuje tylko w jednej pozycji. Czy to jest zapis celowy, czy wkradł się błąd? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Być może ten zapis wynika ze sposobu księgowania. To są dwa rodzaje 

rozliczania. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

W § 4280  zakup usług zdrowotnych – 474,00 zł. Kwota jest dość mała, czego 

ona dokładnie dotyczy? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Wydaje mi się, że medycyny pracy pracowników. 

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Usługi internetowe i telefonii stacjonarnej. W dzisiejszych czasach odchodzi się 

od telefonów stacjonarnych, czy ta opłata jest związana z posiadaniem stałego 

łącza internetowego? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Ośródek Profilaktyki ma własną stronę internetową, być może opłaty są 

związane z prowadzeniem i utrzymaniem tej strony.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 

 

Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji. 

 

3. Projekt uchwały w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2015 r.- stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i załącznikiem.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są istotne zmiany w tegorocznym harmonogramie wydatków w porównaniu 

z rokiem ubiegłym? 
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Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Jest to kontynuacja działań. Pani Dyrektor uwzględniła tylko wskaźnik inflacji  

z 5 % wzrostem wynagrodzenia dla pracowników. Nic nowego nie ma  

w tegorocznym harmonogramie wydatków. 

 

Jan Koziorowski: 

Czy dochód z tzw. „kapslowego” jest na stałym poziomie? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Jest to stały dochód. Jeśli chodzi o punkty sprzedaży alkoholu to nasycenie jest 

dość duże. 

 

Jarosław Kopeć: 

Czy nikt nie rezygnuje z punktów sprzedaży alkoholu? 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Jeśli nawet ktoś zrezygnuje to inna osoba wchodzi w to miejsce.  

 

Jarosław Kopeć: 

§ 4300 kwota 4000 zł połączenia telefoniczne Niebieska Linia, czy ośrodek ten 

wydatek też musi finansować? 
 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Tak. Niebieska Linia to kampania ogólnopolska.  

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 

 

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

projektu uchwały? 

 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 

 

Projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię Komisji. 
 

Ad. 2 Sytuacja finansowa Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań”  

w Inowrocławiu za 2014 r. 

Materiał stanowi załącznik nr 6 do protokołu, tabela dot. wykonania budżetu za 

2014 r. stanowi załącznik nr 7. 
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Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby w pierwszej kolejności materiał przedstawiła p. Dyrektor,  

a później dokonamy wizji lokalnej obiektu. 

 

Joanna Harenda – Kierownik Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań”  

w Inowrocławiu: 

Przedstawiła szczegółowo materiał.   

 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są zapytania do przedstawionego materiału? 

 

Patryk Kaźmierczak: 

Jaki muszą mieć dochód osoby, które nie ponoszą kosztów za pobyt w Domu 

Dziennego Pobytu? 
 

Joanna Harenda – Kierownik Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań”  

w Inowrocławiu: 

Poniżej 574 zł. W zeszłym roku było zwolnionych z opłat 9 osób.  
 

Jan Koziorowski: 

Czy ilość osób korzystających z formy wsparcia Domu Dziennego Pobytu jest 

maksymalna? Czy musicie odmawiać zainteresowanym?  

 

Joanna Harenda – Kierownik Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań”  

w Inowrocławiu: 

Nawet jeśli byłoby maksymalne obłożenie, to nigdy byśmy nie odmówili 

osobom zainteresowanym. 
 

Jan Koziorowski: 

Rozumiem, że problemu z miejscem nie ma. 
 

Joanna Harenda – Kierownik Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań”  

w Inowrocławiu: 

Nie ma z tym problemu.  
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania.  

Kto z członków Komisji jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego 

materiału? 
 

głosowanie:   za – 4, przeciw – 0, wstrz. się – 0 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał. 
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Ad. 3 Sprawy bieżące. 

 

W tym punkcie żadnych spraw nie było. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji.  

 
Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Finansów 

 

Tomasz Marcinkowski 

 
Protokółowała 

 

Justyna Gaczkowska 


